

辛丑年董事會成員簡介

Introduction of Members of the Board of Directors 2021-22



第一副主席 First Vice-Chairman

陳正欣博士, MH

Dr Daniel C Y CHAN, MH

加拿大安大略省西安大略大學理科學士
法國北歐大學商業管理榮譽博士

Bachelor of Science at The University of Western Ontario, Canada
Honorary Doctorate Degree in Business Administration conferred by Sabi University

香港特別行政區榮譽勳章

The Order of the Medal of Honor (MH)

香港衛奕信勳爵文物信託受託人委員會主席

Chairman of the Board of Trustees of the Lord Wilson Heritage Trust, HKSAR

香港獨立監察警方處理投訴委員會成員 (監警會)

Member of the Independent Police Complaints Council (IPCC)

香港入境處輸入優秀人才及專才諮詢委員會成員

Advisory Committee Member of Quality Migrants Admission Scheme (QMAS)
Immigration Department HKSAR

香港入境處使用服務人士委員會成員 (2012-18)

Member of the Immigration Department Users' Committee, HKSAR (2012-18)

瑞士 FHH 高級鐘錶基金會理事會委員

Cultural Council Member of Foundation De La Haute Horlogerie, Switzerland

香港鐘錶業總會顧問

Adviser of The Federation of Hong Kong Watch Trades & Industries Ltd

香港理工大學基金管治委員會成員

Governing Committee Member of The Hong Kong Polytechnic University Foundation

香港大學基金名譽董事

Honorary Director of The University of Hong Kong Foundation

香港潮州商會會董

Director of Hong Kong Chiu Chow Chamber of Trade

中華企業家協會會員

Member of the Chinese Entrepreneurs Organization

香港傷健策騎協會晚會籌委會主席 (2012及2013年)

Ball Chairman of Riding for The Disabled Association, Hong Kong (2012, 2013)

小母牛香港籌款委員會委員

Fundraising Committee of Heifer Hong Kong

第十四屆世界傑出華人獎

The 14th World Outstanding Chinese Award

中國人民政治協商會議河北省委員

Member of the Chinese People's Political Consultative Conference Hebei Committee (CPPCC)

百利建國際有限公司董事總經理及創辦人

Co-Founder and Managing Director of Paragon International Ltd.

保良局戊戌、己亥及庚子年副主席，

Vice-Chairman of Po Leung Kuk for the years 2018-21 and

庚寅、辛卯、壬辰、癸巳、甲午、乙未、

Director for the years 2010-18

丙申及丁酉年總理